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VERSLAG 

 

Betreft   : KNVI Bestuursvergadering  

Datum   : Donderdag 18 januari 2024  

Tijd   : 19.00 uur start tot 22.00 uur 

Plaats   : NH Hotel te Utrecht 

 

Aanwezig  : Paul Baak, Wouter Bronsgeest, Thomas Bouman, Tom Dalderup, Eric Kokke, Jitze Vellenga 

    en Sandra de Waart 

Afwezig  : Rian van Heur en Auke de Jong  

 

1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 

 Wouter opent de vergadering en de agenda wordt vastgesteld. Wouter deelt mede dat Marjolein 

ervoor gekozen heeft om geen bestuurslid te worden. 

a) Verslag bestuursvergadering 14 december 2023 

De tekst contributie vrijvallen moet verwijderd worden. Hierna kan deze gepubliceerd worden op de 

site. 

b) Actielijst 

 

22/03 Geschiedenis KNVI uitgebreider op de site; lopend 

22/22 Uitwerken van veranderen regio's naar een andere vorm; lopend 

22/23 Statuten aanpassen; wordt aan gewerkt, mag van de actielijst  

23/23 Overzicht events met actief uitgegeven PE-punten (in 2023); afgerond 

23/24 Beoordelen overzicht opleiders t.b.v. Young Professionals project; lopend 

23/45 Concept Super Tuesday op de agenda van de strategiesessie plaatsen; lopend 

23/46 SharePoint omgeving; straffe prijs wordt uitgezocht 

23/47 

Samenwerking met KIVI re Young Talent prijzen op de agenda van de strategiesessie 
plaatsen; lopend 

 

c) Mededelingen 

 Normaal wordt het ‘bestuursdraadje’ met aanvullende bijzonderheden onderaan dit verslag 

toegevoegd, maar deze keer stond er niets in. 

 

2. Projecten 

1e maand van elk kwartaal worden deze met een verslag besproken.  

a) PE-punten 

Het lukt niet om in contact te komen met Isaca en Norea. Concrete use cases benoemen waarom je 

lid wordt, bijv. Natascha van Duuren die de PE-punten nodig heeft. Wouter zal het voorstel aanvullen 

met de aanpak van communicatie.  

b) Young Professionals 

De aantallen staan nu goed vermeld. Het is duidelijk hoeveel nieuwe leden er bijgekomen zijn door 

dit project. De verkregen subsidie is volledig opgebruikt. Het bestuur besluit dat het project wordt 

beëindigd per eind januari (Besluit 24/1). Verzoek aan het bureau om een rapport op te leveren over 

de conversie van de YP-leden, d.w.z. hoeveel zijn er overgegaan naar regulier lidmaatschap (Actie 

24/01 Bureau). 

Wouter zal een opleverrapportage maken voor de subsidiegever St Competens. 

c) ASL-BisL 

Jitze heeft gesproken met Maurits. Maurits heeft de visie op papier gezet en Jitze licht deze toe. 

Maurits wil graag de grote ASL-BisL LinkedIn groep gaan beheren. Van Haren heeft de 3 standaarden 

ASL-BISL-DID (Digital Information Design) overgenomen. DID is ook een organisatie en noemt zich 

https://didfoundation.com/
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de opvolger van ASL-BisL. De Stichting ASL-BiSL is beëindigd. Het is niet verstandig om de LinkedIn 

company page te laten bestaan, deze mag verwijderd worden. Bonekamp wil secretaris worden van 

de Interessegroep Open Standaarden maar heeft het lidmaatschap opgezegd. Hij moet eerst lid 

worden alvorens hij bestuurder kan worden. Auke is houder van de ASL-BisL portefeuille vanuit het 

verenigingsbestuur. 

Sandra wil graag nog het voorstel doornemen i.v.m. subsidie. Sandra vraagt wat de DID organisatie 

is. Dit is een boek dat uitgegeven wordt en er zit een foundation onder.  

Zij vragen of wij met een aantal vrijwilligers van de vereniging willen helpen bij een toetsing. De 

website moet nog gelinkt worden aan onze site. 

 Thomas vraagt wat het punt “geld voor bestuur” inhoudt. Welk bestuur? Eénmalig? Wie zoekt dit uit? 

Alleen de kosten voor het event komen voor de KNVI 5K marketing is éénmalig. Sandra wil dit graag 

uitgesplitst zien. Zij mogen het geld gebruiken maar het moet doelmatig zijn. Het is ook niet zo dat 

deze IG dit hele bedrag mag opmaken. 

 Geven we niet te veel weg? Dit wordt tijdens de strategiesessie behandeld.  Actie 24/02 Sandra 

 

Conclusie is dat de richting akkoord is maar de puntjes moeten nog op de i gezet worden.  

 Sandra, Auke, Jitze, Eric en de mensen van ASL BISL gaan opnieuw in overleg.  

 Event in mei is mooi maar wel ambitieus. 

 

d) Vermarkten nieuwsbrief Ron Onrust 

Er hebben zich 6 personen aangemeld voor het abonnement op de nieuwsbrief.   

Tom wil graag de groep 4 maal aanschrijven in de trant van: 

Mis je ons al… 

Weet je nog… 

 

Er moet meer marketing op. Wij moeten hier ook onze LinkedIn voor gebruiken. Een actie is om in de 

AG Connect een banner voor de nieuwsbrief Ron Onrust te plaatsen. 

  

e) Herstructurering vereniging 

Sandra wil graag inzicht in de aantallen van de Institutionele Lidmaatschappen, hoeveel medewerkers 

zijn toegevoegd. 

 

f) Project ‘Landkaart’ Toegang tot informatie 

 Deze moet nog op de homepage. Alleen de landkaart willen wij op de site. Het project is afgerond. 

Wouter zal het manifest van het archief rondsturen zodat deze de volgende keer besproken kan 

worden. Eric zal nog meer projecten aanleveren die ook hier vermeld kunnen worden. 

   

3. KNVI events 

a) Het grote KNVI event 2024 

Paul wil graag dat deze op donderdag de 28ste november gehouden wordt.  

 Het zal weer in het Nationale Archief & Koninklijke Bibliotheek in Den Haag plaatsvinden met 

rondleiding en met de ALV op dezelfde dag. 

 Jitze heeft contact met GO over de financiële afwikkeling van het event van 2023. 

 

b) Srvisiondays 2024 

Het gesprek is gevoerd over de financiën. Afgesproken is dat pas als er geld binnen is dat het dan 

pas uitgegeven kan worden. De no-go’s zijn ingepland. 

Jitze let op events. 

 

c) IT-infradag 

Deze wordt gehouden op 15 mei in de OBA. Tom moet informatie aanleveren zodat het naar de AG 
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gestuurd kan worden. Tom, Rian en Caroline gaan in overleg met elkaar. Eric kan in de OD ook een 

artikel plaatsen.  

  

d) Super Tuesdays 

Aankomende Super Tuesday 39 deelnemers. Flow aanmelden en afmelden gaat niet lekker. Hier 

wordt naar gekeken. 

 

f) Overige events (borrel KNVI) 

 VOGIN IP meegestuurd voor op agenda.  

 KIA thema 10-daagse doen we ook aan mee. Deze moet nog op de site vermeld worden.   

Er staan te weinig eigen events op de agenda. We zijn dan wel een draaischijf voor de hele 

community, maar de eigen IG’s lijken steeds minder te organiseren 

 

4. Bestuurlijke zaken 

a) Overzicht ledenontwikkeling 

We zijn gezakt onder het historische aantal van 2000.  

Nog niet meegerekend de medewerkers van de institutionele leden.  

 

b) Ledenaantallen: eraf en erbij sinds vorige bv & output exit script  

 

 

c) Voorbereiding beleidsraad 8 februari 

Sandra zal aansluiten bij de beleidsraad.  

Wij vragen aan de bestuurders de top drie punten voor leden werving en we vragen hoe het gaat met 

het organiseren van eigen  events. 

 

d) Voorbereiding bestuurdersdag 6 juni 2024 

Auke is hier druk mee bezig. Hij wil appreciative inquiry toepassen. Wat is het geheim van succesvolle 

IG’s en regio? 

 

e) IG’s  

Auke heeft contact gehad met iemand die IG AI wil oprichten.  

 

5. Community 

a)  Website en forum 

Website wordt volgende keer besproken. 

 Podcast wordt vanaf de zomer weer opgepakt. 

 

Nieuwe leden vanaf 14 december t/m 17 januari 2024: 6 

Nieuwe leden vanaf 1 januari t/m 17 januari 2024: 6 

Nieuwe leden 2023: 171 

 
Opzeggingen leden vanaf 14 december t/m 17 januari 2024: 21 

Opzeggingen leden vanaf 1 januari t/m 17 januari 2024: 6 

Opzeggingen 2023: 289 

 

Ledenaantallen 1 januari 2024 
2034 reguliere leden 
217 Institutionele lidmaatschappen 
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b) Samenwerking partners. 

Geen inhoudelijke informatie. 

 

6. Financiën 

a) Geen ingekomen stukken   

Thomas vraag om in het secretarieel verslag iets meer content aan te leveren.  

Scenario’s kostenmodellen moet op de actielijst. Actie 24/03 Thomas/Jitze 

 

7. Strategische partners/relaties  

a) Voorstel voor aanvraag bij Stichting Competens inzake digital library CTRT 

CTRT (Climbing The Right Tree) wil verder met de bibliotheek en daarvoor vragen zij subsidie van de 

St. Competence. Het moet duidelijker zijn dat de bibliotheek van voordeel voor de KNVI is.   Diana 

heeft gemerkt dat de kleinere IT bedrijven behoefte hebben aan trainingen. Dit is interessant. Als je lid 

wordt van de KNVI kan je bij deze bibliotheek. 

Er moet ook extra content bij. Jonge IT’ers willen de wereld beter maken, dit door ontsluiten van 

kennis. 

Het bestuur gaat akkoord met de subsidie aanvraag. Besluit 24/1 

Sandra trekt de kar vanuit het bestuur.  

Wij moeten nog een afspraak hebben met IT-Valley Veenendaal. We kunnen daarna ook naar 

Eindhoven, Delft etc. Actie 24/04 Wouter 

 

8.  Marketing & Communicatie  

a) Persbericht/publicaties 

Wouter heeft met Dirk de Wit gesproken. Er wordt een nieuw Smart Humanity boek geschreven. Wat 

meer richting de sectoren met als spin-off die nog niet lid zijn van onze vereniging 

 

b) Rondje ledenwervingsacties van de afgelopen maand 

Sandra is actief geweest op LinkedIn en heeft veel contacten toegevoegd. 

 

9. Algemene punten ter besluitvorming  

a)  Domein NGI-NGN opheffen 

Afgesproken wordt dat de adressen opgevraagd worden. Deze krijgen een email. Vervolgens zal het 

domein opgeheven worden. Actie 24/05 Bureau 

 

11. Evaluatie vergadering 

a) Wat ging goed wat kan beter – bestuur 

Iedereen vond het een fijne korte vergadering. 

 

 

Besluitenlijst verenigingsbestuur KNVI 2024 

 Besluit Datum 

24/1 Het bestuur beëindigt het project ‘Young Professionals’ 18-01-2024 

24/2 Het bestuur gaat akkoord met de subsidieaanvraag van Stichting 

Competence 

18-01-2024 

 

Draadje voor de bestuursbijeenkomst van 14 december 2023 

Er was geen draadje 


